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Kinderparlement Kumtich 
 
Verslag van de vergadering van 26 november 2024 
 
 
Aanwezig:  Margo Alaerts, Esmée Fillet, Sofia Gomez, Birthe Van Boven, Axelle Vandeput, Nathan 

Vertonghen; Johan De Schryver 
Verontschuldigd: Lily Fillet, Leonie Meulemeester, Noor Vansteenbergen, Nell Vermaercke 
Duur: 19.00 – 20.00 uur 

 
 

1. Agenda en afspraken 
De voorzittershamer wordt uitgetest en goedgekeurd. 

 
2. Verslag vorige vergadering (12 november) 

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
 
3. Voorbereiding bezoek schepen 

Op 17 december komt de nieuwe schepen van Jeugd Olivia Verstrepen op bezoek. De leden beslissen haar 
(o.m.) de volgende vragen te stellen: 
 
Sport en spel 
1. Wanneer zullen we 100 procent zeker weten dat het Buurtpark behouden blijft? 
2. Het Kinderparlement heeft al veel voorstellen gedaan om het Buurtpark verder ‘aan te kleden’. O.a. 

meer struiken en bomen, een inclusief speeltuig, banken voor ouderen, een betere schommel, 
toiletten…  

a. Wat zijn jullie plannen?  
b. Zouden de kinderen zelf bloemen mogen planten/zaaien? 
c. Het Buurtpark moet zeker toegankelijker gemaakt worden. De helling van de parkeerstrook  

naar het eigenlijke veld is te steil voor ouderen en rolstoelgebruikers. En er zijn ook veel putten 
in het grasveld.  

3. In 2023 was er (in alle deelgemeenten?) een kinderfeest in het Buurtpark: de Buitenspeeldag. Kan dat 
niet herhaald worden? 

4. Ook in Onzen Hof kunnen kinderen gaan spelen. Het Kinderparlement wil daar een blotevoetenpad 
(helpen) aanleggen. Zou de stad niet kunnen ondersteunen?  

 
Milieu 
1. Het Kinderparlement wil minder zwerfvuil in Kumtich. Kunnen er niet meer vuilbakken komen, 

bijvoorbeeld ook bijkomende in het Buurtpark? 
2. Het Kinderparlement wil graag iets doen aan het hondenpoepprobleem (bv. aan de vervuiling door 

hondenpoepzakjes). Kan de stad niet zorgen voor hondenpoepbakken? 
3. Het Kinderparlement heeft al actie gevoerd om rokers ertoe aan te zetten hun peuken niet op de grond 

te gooien. We hebben o.m. zakasbakken uitgedeeld. Komen er peukenzuilen? Zakasbakken van de 
stad? 

4. We plannen een herhaling van de actie Motor uit, frisse snuit. Zou de stad ons niet kunnen 
ondersteunen? Zou er geen actie voor de hele stad van gemaakt kunnen worden (zoals lang geleden al 
eens gebeurd is)? 

 
Mobiliteit  
1. Wanneer komt de schoolstraat er eindelijk? Die was vijf jaar geleden al beloofd. 
2. Het Kinderparlement vindt dat er te snel gereden wordt in het dorp, zelfs in 30km-zones. Kan daar niets 

aan gedaan worden? 
3. Moet er geen regeling getroffen worden voor de voorlopige parking rechtover het Dorpscafé (hoek 

Sint-Barbarastraat)? 
 

Algemeen 
1. Kunnen de Kinderambassadeurs niet samenwerken met het Kinderparlement? 
2. In 2023 hebben we eens mogen vergaderen in de raadzaal van het stadhuis. Zou dat nog eens kunnen? 
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4. Thema milieu  

1. Actie veilig parkeren. Vandaag geannuleerd omdat er geen begeleiders gevonden waren. In december 
start de school zelf acties voor een veiliger verkeer, ook correct parkeren, met promotiemateriaal van 
de overheid. Het heeft weinig zin dat het Kinderparlement dan ook nog iets doet. De kinderen dringen 
er wel op aan om in het tweede en derde trimester nog actie te voeren. 
 

2. Werkdag Onzen Hof 7 december: van 12.00 tot 16.00 uur. Iedereen mag komen helpen: de wilgenhut 
snoeien en invlechten, bijvoorbeeld. En rond 13.30 uur plant het Kinderparlement de nieuwe 
appelboom (wordt nog bevestigd in de Whatsapp). 

 
3. Ideeën voor het blotevoetenpad: een stuk stro (bij Axelle haar opa te krijgen), een deel water en een 

‘schoenenkast’ om de schoenen achter te laten. 
 

4. Thema mobiliteit 
Actie Motor uit, frisse snuit. We overleggen met de schepen over de mogelijkheid de actie uit te breiden tot 
heel Tienen . 

 
5. Thema sport en spel: buurtpark 

Brief en tekening stadsbestuur. Er wordt aan gewerkt. 

 
6. Thema zorgen voor elkaar (Buren voor Buren) 

1. Kinderparlement leest voor. De nieuwe wekker wordt na het voorlezen achtergelaten in de klas, als juf 
Debbie en juf Carla dat goed vinden. 
 

2. Kinderen voor ouderen. Het Keienhof gaat in december vrijwilligers zoeken om de bezoekende 
kinderen te begeleiden. De verantwoordelijke van het Keienhof stelt daarom voor de bezoeken uite 
stellen tot na de kerstvakantie. 
Op vraag van de kinderen, die al iets hadden voorbereid, gaat Johan toch vragen of er geen bezoekje 
afgelegd zou kunnen worden op woensdag 5 december (samen kleuren) en op 18 december (samen 
een kerstmannetje maken). Margo had daar al materiaal voor gemaakt (kleurtekening sint, kleurpapier 
kerstman). 
 

7. Allerlei 
Op 13 november vergaderen de Kinderambassadeurs. Onze vertegenwoordiger Sofia noteert de 
belangrijkste beslissingen. 

 
8. Volgende vergadering 

Dinsdag 17 december. Omdat de schepen om 19.00 uur arriveert, spreken we af om wat vroeger te komen 
en een kwartier langer te vergaderen, als de ouders dat goed vinden.. 


